
 
 
Fra: Johansen Per  
Sendt: tirsdag 3. november 2020 16:00 
Til: Lisbeth Stjern <lisbeth.stjern@gmail.com> 
Emne: VS: Spørsmål til søknad om fiber (bredbånd) i Stordalen 
 
Hei, 
Vi viser til henvendelse av 17. oktober vedrørende søknad om fiberutbygging i Stordalen.  
 
Årsaken til at Stjern – Forfot ble utelatt fra søknaden denne gangen er i første rekke basert på at det 
ble gitt tilsagn om tilskudd til kvotefri 4 G dekning for området Stjern – Forfot i 2017. 
Den gangen ble det fra fylkeskommune og operatører vurdert som for kostnadskrevende med 
fiberutbygging, og man valgte således å gi et tilbud via 4G. 
 
Samme vurderinger ble gjort denne gangen, men nå prøver man iallfall å få fiber et stykke opp i 
Stordalen.  
Så får vi håpe det kan gi grunnlag for fiberutbygging videre oppover senere.  
 
Men, hvor vidt søknaden går inn er så langt uvisst.  
 
Med vennlig hilsen fra Åfjord kommune 
Per O. Johansen 
 
 

  
Per O. Johansen 
rådmann 
per.johansen@afjord.kommune.no 
 
908 64 799 | afjord.kommune.no 
 
E-post fra og til Åfjord kommune er offentlig. Bevaringspliktig e-post arkiveres og blir synlig på postlisten. 
 
 
 
 
 
 
Fra: Postmottak Åfjord kommune <postmottak@afjord.kommune.no>  
Sendt: mandag 2. november 2020 12:41 
Til: Lisbeth Stjern <lisbeth.stjern@gmail.com> 
Kopi: Johansen Per <Per.Johansen@afjord.kommune.no> 
Emne: SV: Spørsmål til søknad om fiber (bredbånd) i Stordalen 
 
Hei 
Jeg bekrefter herved å ha tatt imot og registrert din henvendelse som sak hos rådmannen. 
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Monika Kataja 
arkivleder /personvernombud 
monika.kataja@afjord.kommune.no 
48253650 | afjord.kommune.no 
  
E-post fra og til Åfjord kommune er offentlig. Bevaringspliktig e-post arkiveres og blir synlig på postlisten. 
 
Fra: Lisbeth Stjern <lisbeth.stjern@gmail.com>  
Sendt: mandag 2. november 2020 10:29 
Til: Postmottak Åfjord kommune <postmottak@afjord.kommune.no> 
Emne: Re: Spørsmål til søknad om fiber (bredbånd) i Stordalen 
 
Hei.  
 
Jeg kan ikke se å ha mottatt svar på henvendelsen jeg sendte for to uker siden. Kan jeg be om å få en 
bekreftelse på at denne epostadressen er betjent og at mailen er mottatt? 
 
Mvh  
Lisbeth Stjern 
 
Am Sa., 17. Okt. 2020 um 23:55 Uhr schrieb Lisbeth Stjern <lisbeth.stjern@gmail.com>: 
Hei.  
 
Jeg ser i Åfjordingen, https://www.afjord.kommune.no/_f/p1/i64ad9fcd-9de0-4990-9143-
620b7eca3e8c/afjordingen-utgitt-september-2020.pdf, at det er søkt om støtte til utbygging av fiber 
(bredbånd) i Stordalen opp til Forfod (sic!).  
 
Kan jeg spørre hvorfor det søkes om støtte til utbygging av fiber til Forfot, som er nest siste grend i 
Stordalen, og ikke til og med den siste grenda, nemlig Stjern?  
 
Mvh 
Lisbeth Stjern 
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